
شروط پلیس برای شماره گذاری 
خودروها و موتوسیکلت های برقی

رئی��س مرکز ش��ماره گذاری و تعوی��ض پلاک پلیس 
راهنمایی و رانندگی گفت: شماره گذاری خودروها تابع قوانین 
و مقررات جاری کشور است و بر این اساس هر خودرویی 
تاییدیه های وزارت صنعت، معدن و تجارت را دریافت کرده 
و مجوز شماره گذاری آن بر اساس ضوابط و چک لیست ها از 
سوی سازمان ملی استاندارد و سازمان حفاظت محیط زیست 
نیز صادر ش��ده باشد، از سوی پلیس شماره گذاری خواهد 
شد. س��رهنگ علی محمدی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
شماره گذاری خودروها و موتوسیکلت های برقی نیز اظهار 
کرد:  در مورد ش��ماره گذاری خودروها و موتوسیکلت های 
برقی نیز ضوابط و مقررات برابر دیگر وس��ایل نقلیه است 
و اگر چنانچه این خودروها مجوز و تاییدیه س��ازمان ملی 
استاندارد و سازمان حفاظت محیط زیست را داشته باشند، 
پلیس نیز نسبت به شماره گذاری آنها اقدام خواهد کرد. این 
دسته از وسایل نقلیه با توجه به برقی بودن و آلایندگی کم 
معمولا تاییدیه سازمان حفاظت محیط زیست را دریافت 
می کنند اما ایمنی و مقاومت آنها نیز مهم اس��ت که باید 
سازمان ملی استاندارد آن را بررسی و اعلام کند. وی اظهار 
کرد: در حال حاضر شماره گذاری وسایل نقلیه برابر ضوابط 
و استانداردهای موجود در حال انجام است و پلیس راهور 
در کمترین زمان ممکن نسبت به ضرب پلاک و نصب آن 

روی خودروها اقدام خواهد کرد. 

تضییع حقوق مردم در واگذاری سهام 
شهروند با قیمت پایین تر

عضو شورای شهر تهران با اشاره به عدم رعایت قانون 
مالی و معاملاتی در شهروند، در دوره گذشته شورای شهر 
ابراز داشت: آن زمان برند شهروند با ارزش ۳ میلیارد تومان 
واگذار شده بود در حالی  که ارزش آن 600 میلیارد تومان 
گزارش شده است؛ مدیرعامل و هیات مدیره وقت در تضییع 
حق مردم سهیم هستند. محمد آخوندی در جلسه شورای 
شهر در قالب تذکری با بیان اینکه در دوره گذشته شعار 
شفافیت مطرح شد اما روی اتفاقات سرپوش گذاشته شد، 
گفت: این شفافیت یک شعار بیشتر نبود و نمونه مشخص 
آن کیفرخواستی است که از سوی دادسرا برای مدیرعامل 
س��ابق فروشگاه های شهروند صادر شده که در حق مردم 
شهر تهران ظلم شده و باید پیگیری شود. آخوندی به عدم 
رعایت قانون مالی و معاملاتی در فروشگاه شهروند اشاره کرد 
و ابراز داشت: در آن زمان برند شهروند با ارزش ۳ میلیارد 
تومان واگذار شده بود در حالی  که ارزش آن 600 میلیارد 
تومان گزارش شده است؛ مدیرعامل و هیات مدیره وقت 
در تضییع حق مردم سهیم هستند. وی افزود: از شهردار 
تهران می خواهم اقامه دعوا علیه مسؤولان وقت انجام دهد 

و نسبت به تغییر برخی مدیران این مجموعه اقدام کند. 

 ضرورت تجهیز ایستگاه های 
متروی پایتخت به آسانسور

رئیس کمیته اجتماعی شورای شهر تهران از عدم نصب 
و فعال نبودن برخی آسانسورهای ایستگاه های مترو گلایه 
کرد. زهرا شمس احس��ان در تذکر پیش از دستور خود در 
صحن علنی ش��ورای شهر تهران با اش��اره به لزوم افتتاح 
ایستگاه های مترو و تجهیز و فعال سازی آسانسورها در آنها 
گفت: شهر تهران وضعیت مناسب سازی خوبی برای افراد 
کم توان و معلول ندارد. وی با بیان اینکه در طراحی، ساخت 
و بهره برداری ایستگاه های مترو باید به گونه ای عمل شود 
که نیاز این بخش جامعه دیده شود، اظهار کرد: آسانسور 
و پله برقی یکی از اصلی ترین الزامات مترو است اما باخبر 
شدیم که هفته گذشته ایستگاه متروی ۱۷ شهریور افتتاح 
شده و آسانسور ندارد، این در حالی است که تعداد زیادی 
از ایس��تگاه های مترو نیز فاقد آسانسور هستند یا به علت 
نداشتن استانداردهای ایمنی تحویل شرکت بهره برداری مترو 
نشده اند و این مساله سبب شده خطوط قدیمی تر نسبت به 
خطوط جدید وضعیت بهتری داشته باشند. شمس احسان 
گفت: باید نس��بت به مناسب س��ازی ایستگاه های مترو و 
تکمیل امکانات قبل از افتتاح اقدام و برنامه ای برای نصب 

آسانسورهای استاندارد به شورا ارائه شود. 

توسط شهرداری منطقه 14 تهران انجام می شود
گل گیری و استحصال روغن دارویی 

بنفشه از نشاهای پایان فصل
معاون خدمات شهری و محیط زیست منطقه ۱۴ از 
اس��تحصال روغن دارویی بنفشه از نشاهای پایان فصل، 
برای نخس��تین بار در بین مناطق شهرداری و به منظور 
استفاده مصارف دارویی و درمانی خبر داد. به گزارش روابط 
عمومی شهرداری منطقه۱۴، علیرضا برزگر مرادی با بیان 
اینکه بنفشه های ۳ رنگ، گل های پرکاربرد و ارزشمندی 
هستند که در طراحی فضای سبز شهری مورد استفاده 
قرار می گیرند، در توضیح بیشتر افزود: با توجه به اینکه 
گل بنفشه، گیاهی معطر و دارای خواص دارویی فراوان 
در قسمت گلبرگ است، مرکز تحقیقات، آموزش و مشاوره 
اداره فضای سبز منطقه با نگاهی خلاقانه، علمی و کاربردی 
نسبت به استفاده متفاوت و ارزشمند از این گیاه زیبای 
زینتی اقدام کرد. معاون خدمات شهری و محیط زیست 
منطقه ادامه داد: بر این اساس پس از جمع آوری نشاهای 
بنفشه در پایان فصل، نسبت به گل گیری و انجام فرآیند 

استحصال روغن بنفشه اقدام شد. 

۲۰۰ دستگاه اتوبوس اروپایی بزودی 
به ناوگان تهران افزوده می شود

معاون حمل و نقل و ترافیک ش��هرداری تهران گفت: 
۲00 دس��تگاه اتوبوس اروپایی با نوسازی هایی که انجام 
خواهد شد، تا یک ماه آینده وارد مدار می شود تا مردم با 
مشکلات کمتری در حوزه حمل و نقل عمومی مواجه باشند. 
مجتبی شفیعی افزود: اتوبوس برقی با قیمت حداقل ۱0 
میلیارد تومان برای هر دستگاه، از شهریورماه برای پایتخت 
تأمین می شود. وی با بیان اینکه حداکثر تعداد اتوبوس های 
فعال در سال ۸6 بیش از ۴ هزار دستگاه بوده و هیچ گاه 6 
هزار و ۸ هزار دستگاهی که مطرح می شود نبوده است، 
تصریح کرد: اگر بتوانیم برنامه ها را محقق کنیم، میزان 

تأمین اتوبوس ها بی نظیر است. 

اخبار

اجتماعی
فراخوان مشمولان اعزامی تیرماه 14۰1 به سربازی

سازمان وظیفه عمومی فراجا در اطلاعیه ای تمام مشمولان دارای برگ آماده به خدمت به تاریخ تیرماه سال ۱۴0۱ را برای 
حضور در مراکز آموزش نظامی فراخواند. این سازمان اعلام کرد: مشمولان باید روز چهارشنبه یکم تیرماه سال ۱۴0۱ در 
ساعت، محل و مراکزی که در برگ معرفی نامه مشمولان اعلام شده، حضور یابند و به خدمت دوره ضرورت اعزام شوند. 

دوشنبه 3۰ خرداد 14۰1
وطن امروز     شماره 351۲

کمیس��یون ماده ۱00 از سال ها قبل تبدیل به مهم ترین 
منبع درآمد ش��هرداری های کشور شده است و متخلفان و 
قانون گریزان می توانند با توسل به راه های فراری که در این 
کمیسیون پیش بینی ش��ده، تخلفات ساختمانی خود را با 

پرداخت جریمه های سنگین جبران کنند!
به گزارش »وطن  امروز«، به رغم هشدارهای متخصصان 
و کارشناسان در سال های گذشته درباره تهدیدات و خطرات 
ناش��ی از آرا و جریمه های کمیسیون ماده ۱00 شهرداری، 
این روند فسادبرانگیز همچنان ادامه دارد؛ روندی که خطیب 
نماز جمعه تهران آن را شجره خبیثه نامیده است و سرپرست 
س��ازمان نظام مهندسی ساختمان کش��ور نیز آن را منشأ 
ناپایداری س��ازه ها و عامل حوادثی همچون متروپل آبادان 
می داند. پس از وقوع حادثه تلخ فروریختن برج متروپل آبادان، 
توجهات بار دیگر به سمت کمیسیون های ماده ۱00 رفته است 
اما برخی کارشناسان معتقدند که مقابله با چنین معضلی به 

این سادگی ها امکان پذیر نیست. 
در همین باره، برخی نمایندگان مجلس اظهاراتی مبنی بر 

اصلاح ماده ۱00 قانون شهرداری ها داشته اند. 
عبدالجلال ایری، س��خنگوی کمیسیون عمران مجلس 
شورای اسلامی گفت: سازمان نظام مهندسی از اختیار قانونی 
کافی برای توقف عملیات ساخت وس��از برخوردار نیست. از 
این رو کمیسیون عمران مجلس در اصلاح ماده ۱00 قانون 
شهرداری ها و اصلاح قانون نظام مهندسی به این موضوع توجه 

کرده و اختیار ناظران را افزایش داده است. 
همچنین محمدرضا رضایی کوچی، رئیس کمیسیون عمران 

مجلس با اشاره به محرز بودن تخلفات برخی دستگاه ها در 
حوادثی همچون متروپل، اظهار داشت: به دنبال این هستیم 
که در اصلاح قانون ماده ۱00 شهرداری ها و نظام مهندسی، 

ضمانت های گزارش نظام مهندسی را افزایش دهیم.
نفوذ شجره خبیثه در محیط شهرداری ها ■

حجت الاس��لام والمسلمین محمدجواد حاج علی اکبری، 
خطیب نماز جمعه ته��ران نیز در خطبه نماز جمعه هفته 
گذشته تهران در انتقاد از نحوه فعالیت کمیسیون ماده ۱00 
شهرداری ها گفت: در بسیاری از مواقع در مبارزه با فساد موفق 
نمی شویم. مصادیقی را دنبال می کنیم اما به نتیجه نمی رسیم. 
ما سراغ معلول ها می رویم، از علت ها غافلیم. وی تاکید کرد: 
یکی از مصادیق این شجره خبیث که در محیط شهرداری ها 
و ساخت و سازها نفوذ کرده است، کمیسیون ماده ۱00 است. 
بررس��ی ها نش��ان می دهد بخش عمده ای از فسادها به این 
موضوع بازمی گردد. این ماده از سال ۱۳۴۵ وارد شده است. 
حاج علی اکبری تصریح کرد: تخلفات حوزه ساختمان مثل 
تجاوز به معابر شهری، عدم استحکام احداث بنای بدون پروانه، 
افزودن به زیربنا و تغییر کاربری زمین، در اختیار این کمیسیون 
است. تخلفاتی صورت می گیرد و سپس این تخلفات به این 
کمیسیون ارجاع می شود. بیش از نیمی از پرونده ها جریمه 

مالی شده و بسته می شود. 
خطی��ب نم��از جمعه تهران ب��ا بیان اینکه بس��یاری از 
س��رمایه داران ب��زرگ از ابتدای ورود ب��ه این چرخه تخلف 
می کنند، گفت: در نقشه های ش��ان مش��خص اس��ت. برای 
پوشاندن این بخش پول های کثیف وارد می کنند و اینچنین 

اس��ت که فساد تولید می ش��ود و رشوه می دهند. وی اظهار 
داش��ت: پ��س از مدتی می بینی��م که در کن��ار گوش مان 
شهرک های کاخ نشینی شکل می گیرد. مبارزات و پیگیری هایی 
که انجام می شود به هیچ جا نمی رسد، چرا که آن ساخت و 
س��ازها به ظاهر قانونی است و فردی تخلف کرده و جریمه 

تخلفش را پرداخته است. 
حاج علی اکبری تصریح کرد: مساله ریشه دار است. متروپل 
از چنین جایی س��ر در می آورد. اگر ش��اهد تضییع حقوق 
بیت المال و نابودی منابع عمومی و رش��د طبقه سرمایه دار 
کذای��ی هس��تیم، از چنین جاهایی آب می خ��ورد. یکی از 
مهم ترین ریشه ها کمیسیون ماده ۱00 است. از دولت، مجلس 
و قوه  قضائیه می خواهم با سرعت و قاطعیت پیگیری و ریشه 

فساد را خشک کنند.
مراجعه به طرح تفصیلی، راه مقابله با معضلات کمیسیون  ■

ماده 1۰۰
سرپرس��ت س��ازمان نظام مهندس��ی 
ساختمان کشور درباره کمیسیون ماده 
۱00 شهرداری به خبرنگار »وطن امروز« 
گفت: معضلات کنونی در کمیس��یون 
ماده ۱00 ش��هرداری ها بدون رعایت 
کامل طرح تفصیلی قابل حل شدن نیست. به این معنا که 
اگر می خواهیم با آسیب ها و تهدیدهای حوزه ساختمان مقابله 
کنیم باید طرح تفصیلی را ملاک قرار دهیم و حتی اگر طرح 
تفصیلی اشکالاتی دارد، آن را برطرف کنیم. دکتر حمزه شکیب 
تصریح کرد: من نمی خواهم با محوریت تهران صحبت کنم، 

بلکه کل کشور را مدنظر دارم. هر یک از شهرهای ما یک طرح 
تفصیلی دارد که بر اساس آن برای هر پلاک، تعیین  تکلیف 
می ش��ود. مثلا سطح اش��غال و تعداد طبقات در این طرح 
مشخص شده است و نباید فراتر از آن ساخت و سازی انجام 

شود. 
وی ادامه داد: اگر اراده ما بر اجرایی شدن طرح تفصیلی 
اس��ت، اصلا نیازی به وجود کمیسیون ماده ۱00 شهرداری 
نداری��م اما اگر قرار بر عدم اجرای این طرح و نادیده گرفتن 
آن باشد، در این صورت تصمیم گیری درباره ساخت وسازهای 

مشکوک به سطح مناطق شهرداری های کشور می رود. 
سرپرست سازمان نظام مهندسی ساختمان کشور افزود: 
روند کنونی فعالیت کمیسیون های ماده ۱00 شهرداری موجب 
بروز مشکلات ریشه دار و بزرگ در کشور شده است. متاسفانه 
ناپایداری بسیاری از سازه ها که بعضا شاهد فرو ریختن آنها 

هستیم، از همین کمیسیون ناشی می شود. 
وی گف��ت: چاره ای جز این نداریم که معضل س��ازه های 
مشکوک و ناپایدار را از همان منشا حل کنیم و اجرای طرح 
تفصیلی را مرجع و ملاک قرار دهیم و اگر طرح تفصیلی برخی 
شهرها مشکلاتی دارد یا قدیمی شده است، باید برای اصلاح 
آن اقدام شود. اگر طرح تفصیلی ملاک تصمیم ها باشد، طبیعتا 
تخلفات کاهش می یابد و مهندسان ناظر نیز به سمت تخلف 

سوق داده نمی شوند. 
ش��کیب افزود: علت وقوع حوادثی همچون متروپل این 
است که ضوابط مهندسی و محاسباتی از طریق کمیسیون 
ماده ۱00 ش��هرداری ها بر هم می خورد. به نظر من، وزارت 
کش��ور متولی این موضوع است و باید برای اصلاح وضعیت 

موجود وارد عمل شود.
همچنین رئیس اس��بق مرکز تحقیقات راه، مس��کن و 
شهرس��ازی گفت: تخلفات بابت ساخت وسازهایی که فراتر 
از اصول تعریف ش��ده انجام شود بی تردید باید مورد بررسی 
دقیق قرار گیرد و چنانچه ساخت و ساز در طرح تفصیلی مناطق 
شهری برخلاف قواعد و مقررات لازم انجام شود بدون اغماض 
باید تخریب ش��ود، چرا که توجه به رعایت تراکم ساختمان 
از مهم ترین ارکان استحکام ساختمان محسوب خواهد شد. 
محمود فاطمی عقدا در گفت وگو با »وطن امروز« با بیان 
اینکه علاوه بر توجه به استحکام، ساخت و سازها نباید طوری 
باشد که منظر شهری را خدشه دار کند، گفت: کمیسیون ماده 
۱00 که مربوط به عدم رعایت ضوابط ساختمان است باید 
اصلاح شود، زیرا استحکام و ایمنی ساختمان تابع ضوابط و 
اصولی است که شهرداری ها براساس طرح تفصیلی تدوین 
می کنند، یعنی ساخت بنا با چه تراکمی و رعایت چه الزاماتی 

در یک منطقه انجام شود تا پروانه ساخت آن صادر شود. 
رئیس اسبق مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی در 
ادامه افزود: چنانچه در ساخت وسازها تخلفی برخلاف اصول 
تعریف ش��ده صورت گیرد، این تخلف نبای��د با »جریمه« 
حل و  فصل شود. البته برچیده شدن چنین معضلی باید مدنظر 
مسؤولان قرار گیرد تا ساخت و سازها با رعایت اصول فنی و 

مهندسی انجام شود.

کمیسیون ماده 1۰۰ شهرداری های کشور کانون تخلفات ساختمانی و منشأ ناپایداری ساختمان ها شده است

درصد  100
سرپرست سازمان نظام مهندسی ساختمان کشور در گفت وگو با »وطن امروز«: اگر طرح جامع تفصیلی ملاک عمل باشد، نیازی به فعالیت کمیسیون ماده 1۰۰ نخواهد بود

ب��ا آنکه س��ازمان نظام پزش��کی تاکید دارد با پزش��کان 
زیرمیزی بگیر یا آنان که در پرداخت مالیات، به اشکال مختلف 
قانون را دور می زنند برخورد می ش��ود اما همچنان هس��تند 
پزش��کانی که زیرمیزی می گیرند یا از پرداخت مالیات ش��انه 
خالی می کنند. در این میان رئیس کل سازمان نظام پزشکی 
در واکنش به برخی اظهارات مبنی بر دریافت سکه و دلار در 
ازای هزینه درمان از سوی برخی پزشکان اعلام کرد: سازمان 
نظام پزشکی با این اقدامات مخالف است، البته در این زمینه 
گزارشی به سازمان نظام پزشکی واصل نشده است اما قطعا اگر 

گزارشی در این زمینه به ما برسد، رسیدگی می کنیم.
دکتر محمد رئیس زاده در پاس��خ به سوالی درباره وضعیت 
مالیات پزشکان و اقدامات انجام شده در این زمینه برای سال 
جاری، گفت: در این زمینه جلساتی با دوستان مان در سازمان 
امور مالیاتی کشور داشتیم. مطمئن باشید شاغلان حوزه سلامت 
یکی از خوش حساب ترین مودیان کشور هستند، زیرا وضعیت 

بازار کارشان شفاف تر از جاهای 
دیگر اس��ت و درص��د بالایی از 
آنه��ا در سیس��تم های دولتی، 
هیات علمی و مراکز وابس��ته به 
درمانگاه های دولتی اشتغال دارند 
و حساب و کتاب شان مشخص 
بوده و مالیات شان کسب می شود، 

مانند کارمندان دولت. 
وی با بیان اینکه قطعا در همه 

صنوف فرار مالیاتی داریم، گفت: ممکن است در صنف پزشکی و 
حوزه سلامت هم فرار مالیاتی داشته باشیم. بسیاری از صنوف 
در کشور هستند که اصلا نمی توان متوجه شد که فرد چقدر 
کار کرده اس��ت. رئیس زاده ادام��ه داد: از طرفی هم معتقدیم 
جامعه پزش��کی نیز باید به صورت شفاف مالیات های شان را 
پرداخت کنند، کارتخوان نصب کنند و براساس حساب تجاری 

خودش��ان به صورت منطقی و 
شفاف مالیات ش��ان را پرداخت 
کنند. وی در پاس��خ به س��وال 
ایس��نا درباره گزارش��اتی مبنی 
بر برخ��ی دریافت های خارج از 
تعرفه برخی پزشکان و همچنین 
اظهاراتی مبنی بر درخواس��ت 
غیرریالی برخی مطب ها و مراکز 
درمانی و دریافت سکه یا دلار به 
ازای هزینه درمان گفت: سازمان نظام پزشکی با این اقدامات 
مخالف اس��ت. در این زمینه گزارشی به سازمان نظام پزشکی 
واصل نشده است اما قطعا اگر مواردی وجود داشته باشد، ما با 
چنین اقداماتی مخالفیم و اگر گزارشی در این زمینه به ما برسد، 
رسیدگی می کنیم. رئیس زاده افزود: قطعا درصد چنین تخلفاتی 
متفاوت از سایر صنوف جامعه نیست اما همان حداقل هایش هم 

قطعا زیبنده جامعه پزشکی و هیچ قشری نیست. سازمان نظام 
پزشکی طبق قانون مصوب مجلس وظیفه رسیدگی به شکایات را 
دارد و اگر کسی در این زمینه ها شکایت کند، ما بررسی می کنیم. 
معاونت های درمان دانشگاه های علوم پزشکی وظیفه نظارت 
دارند؛ هم ساختار و قانون آن را دارند و هم نیروی انسانی آن 
را در اختیار دارند. سازمان نظام پزشکی نه به لحاظ قانونی و نه 
به لحاظ لجستیکی، این وظیفه را برای نظارت و سرکشی ندارد 
اما اگر شکایتی واصل شود، حتما پیگیری می شود. وی در این 
باره افزود: سیر بررسی دریافت های خارج از صورت حساب در 
بیمارستان های خصوصی هم به همین صورت است و نظارت 
بر عهده معاونت درمان دانشگاه های علوم پزشکی است که با 
حضور نیروهای تعزیرات در کمیسیون ماده ۱۱ بررسی کرده 
و در نهایت ش��کایت و جمع بندی را به سازمان نظام پزشکی 
ارسال می کنند و سازمان نظام پزشکی در هیات های انتظامی 

بررسی و برخورد می کند.

برخورد سازمان نظام پزشکی با متخلفان مالیاتی و زیرمیزی بگیر 

پزشکانی که برای هزینه درمان، سکه و دلار  طلب  می کنند

ش��رایط کرونایی در کش��ور با تصمیمات مناسب دولت 
س��یزدهم و ت��لاش وزارت بهداش��ت و کادر درمان به طور 
کامل کنترل شده است به طوری که برای چندمین بار، آمار 

فوتی های روزانه کرونا به صفر رسید. 
س��خنگوی هیات رئیس��ه مجل��س اظه��ار داش��ت: 
پیگیری ه��ای رئیس جمه��ور و عملک��رد مثب��ت وزارت 
بهداشت در تأمین واکسن کرونا، از دستاوردهای ماندگار 

دولت سیزدهم است. 
سیدنظام الدین موسوی با اشاره به صفر شدن فوتی های 
کرونا در روزهای اخیر، به مهر گفت: پیگیری های رئیس جمهور 
برای مبارزه با بیماری کرونا، از نخستین روز کاری در پست 

ریاست جمهوری آغاز شد. 
وی ادامه داد: عملکرد مثبت وزارت بهداشت در تأمین و 
تولید واکسن کرونا با اتخاذ سیاست های همسو و هماهنگ 

اجرایی شد. 
سخنگوی هیات رئیسه مجلس تاکید کرد: شاهد بودیم 
رئیس جمهور در روزهای آغاز کار دولت س��یزدهم از طریق 
گفت وگوهای تلفنی با رؤس��ای جمهور کشورهای مختلف، 

واکسن مورد نیاز کشور را تأمین کرد. 
موسوی با اشاره به عزم دولت سیزدهم برای تولید واکسن 

در کش��ور، گف��ت: هم اکنون 
جمهوری اس��لامی ایران یک 
تولید کننده موفق واکسن کرونا 

است. 
عضو کمیسیون اصل 90 
مجلس یادآور شد: زمانی که 
رئیسی پست ریاست  جمهوری 
را تحوی��ل گرف��ت، وضعیت 
کرونا در کش��ور وخیم بود اما 

با برنامه ریزی اصولی هم اکنون ش��اهد کنترل بیماری کرونا 
در کشور هستیم. 

فوتی ه�ای روزان�ه مجدد  ■
صفر شد

تعداد فوتی های روزانه کرونا 
برای چندمین بار به عدد صفر 

رسید. 
به گزارش »وطن امروز« به 
نقل از مرکز روابط عمومی و 
اطلاع رسانی وزارت بهداشت، 
در ش��بانه روز منتهی به ۲۸ 
خرداد ۱۴0۱ بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱60 
بیمار جدید مبتلا به »کووید-۱9« در کش��ور شناسایی 

و ۴0 نف��ر از آنه��ا بس��تری ش��دند تا مجم��وع بیماران 
»کووید-۱9« در کشور به ۷ میلیون و ۲۳۴ هزار و ۷۵۷ 

نفر برسد. 
همچنین در طول این ۲۴ س��اعت، هیچ مرگ ناش��ی از 

»کووید-۱9« ثبت نشده است. 
ای��ن در حالی اس��ت ک��ه ۲9۷ نفر از بیم��اران مبتلا به 
»کووید-۱9« در بخش  مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت 

مراقبت قرار دارند. 
همچنین تاکنون ۵۲ میلیون و ۵09 هزار و ۸۸۵ آزمایش 

تشخیص »کووید-۱9« در کشور انجام شده است. 
در حال حاضر ۱06 شهرس��تان در وضعیت زرد و ۳۴۲ 

شهرستان در وضعیت آبی بیماری کرونا قرار دارند. 
درباره آخرین آمار رسمی واکسیناسیون نیز اعلام شده 
اس��ت تاکنون 6۴ میلیون و 606 هزار و ۲0۳ نفر دوز اول، 
۵۷ میلیون و 9۴6 هزار و 6۸۱ نفر دوز دوم و ۲۷ میلیون و 
669 هزار و ۸0 نفر دوز سوم واکسن کرونا را تزریق کرده اند 
و مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به ۱۵0 میلیون 
و ۲۲۱ هزار و 96۴ دوز رسیده است. همچنین در شبانه روز 
اخیر، ۱۴ هزار و ۲6۴ دوز واکس��ن کرونا در کش��ور تزریق 

شده است. 

آمار فوتی های روزانه کرونا دوباره صفر شد

ونا با تدبیر دولت سیزدهم کنترل کر

آمار مبتلایان،  درگذشتگان، بستری شدگان و بهبودیافتگان کرونا

تعداد بهبودیافتگانمیزان بستری روزانهتعداد فوتی هاتعداد مبتلایانروز

۲61463146196 خرداد
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